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The secret weapon of Parisian parents too pooped to cook after a hectic
weekend? The Menu Pitchoune served until early evening every Sunday
at this laid-back eatery, opened by Olivier and Luc, two longtime pals
from Nice. With so many kids bopping around, as the adults chow down
on some barbecue, it feels a bit like an underground party for toddlers. |
hastily eat my mini (and quite more-ish) portion of organic shepherd’s
pie with parmesan mashed potatoes, watched by the world’s most
judgmental four-year-old. The homemade kiwi and apple marmalades
and freshly squeezed juice are delicious and give me the sugar high |
needed to join Bobo the child wrangler in the downstairs playroom for a
game of pétanque. But finally | decide to act my age when a lush
chocolate brownie with salted butter caramel catches my eye...

/ L’arme secréte des parents parisiens trop épuisés pour cuisiner aprés un
week-end chargé ? Le Menu Pitchoune, servi jusqu’en début de soirée
tous les dimanches dans ce restaurant décontracté tenu par Olivier et
Luc, deux amis nicois de longue date. Avec tant de bambins dans les
parages, c’est un peu une rave party pour les petits. J'ai vite dévoré ma
(pas si) mini portion de tourte a la viande bio a la purée au parmesan,
sous les yeux consternés d’'un mioche de 4 ans. Les confitures maison au
kiwi et a la pomme et le jus de fruits juste pressé ont également été
rapidement engloutis, me donnant I'apport en sucre suffisant pour
affronter 'animateur Bobo a la pétanque dans la plaine de jeux du
sous-sol. Au final, je décide de ne pas jouer les enfants attardés lorsque
surgit le brownie au caramel et beurre salé.... Kasia Dietz
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